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Thanks! We gaan kijken hoe we dit toch weg kunnen krijgen bij de juiste doelgroepen. Ik weet nog niet zo goed
waar het knelpunt ligt (willen instellingen geen ‘tweedehands vaccins’ of is het bijv. niet lang genoeg houdbaar),
dus daar ben ik nog even vi EE vo: op zoek. Zodra er een protocol ligt, hoorje het uiteraard!
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CRIPCEN @ rivm.nl>

subject: ne [KEES]

Ha EEE Dat het geen optie is weet ik. Maar aangezien het wel een knelpunt lijkt te worden wilde ik het je toch

voorleggen.
Ga ik er weer tussenuit.

Bh ed)
@rivm.nl>;

@rivm.nl>;
512e

Verzonden: dinsdag 9 maart 2021 13:17

@ rivm.nl>; [EARN EARS < rivin.n|>; EXE CE IEEE < rivm.nl>;

@rivm.nl>

Onderwerp: RE:

IE
Het is echt de bedoeling dat de niet aangebroken vials via dj}IEEEop en andere locatie worden ingezet
voor de doelgroep die aan de beurt is en dus zo min mogelijk weggeprikt wordt in zorgpersoneel.

als er geen bestemming voor is, dan hoor ik graag wat het probleem is in het vinden van een andere

bestemming zodat we kunnen kijken naar de alternatieven. De voorkeur gaat voor Moderna nu wel echt uit naar de

GGZ en studies die sowieso al snel starten. Willen jullie daarnaast een voorstel maken voor bij hoeveel

overgebleven vials het de moeite waard is om er een nieuwe locatie voor te vinden. Is dat ook de moeite waard bij

bijvoorbeeld 1 flacon, of is dat pas vanaf 5? En dit dan voor zowel 1° vaccinaties en 2° vaccinaties, want ik kan me

voorstellen dat dit cok weer anders is.
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